

Day 1

Kuala Lumpur / Transit City / Paris

МОВ

Assemble at KLIA for your flight to Capital of France --- Paris via transit city. Overnight in Paris.

Day 2 Paris

B - D

Start panorama bus city tour of Paris which includes: View of the Lourve Museum, Trocadero, Invalides, Triumphal Arch, Champs-Elysees, the Concorde Square and Eiffel Tower. We will have some free time for shopping at "Galeries Lafayette". Visit Fragonard Perfume Museum in Paris, they have been creating perfumes combining traditional techniques with the most modern methods since 1926. Fragonard Perfume Museum welcomes visitors to discover some of the secrets behind their famous scents.

- ** Galeries Lafayette Closed on 01 May & 25 Dec.** If time permits, optional tour to enjoy Seine River Cruise.
- (Euro20/person)

Day 3 Paris / Colmar

B - D

After breakfast, transfer to *Colmar* - is a picture-perfect town located in the Alsace region of France. View of the *Old Town*, with its colorful, half-timbered houses, overflowing flower pots, and bustling street cafes, looks like it has been plucked right out of a fairy tale. Photo stop of the *Place De La Cathedral* - is a public square in Strasbourg, France, surrounding Strasbourg Cathedral.

Colmar / Bern / Lausanne / Montreux / B - D

Proceed to the capital of Switzerland – *Berne*. Visit the historic old town of Berne– it became a UNESCO World Heritage site in 1983. View of the most famous sight is the *Zytglogge* (Bernese German for "Time Bell"), an elaborate medieval clock tower with moving puppets, and view of *Rose Garden & Cathedral*. Continue to *Lausanne* view of the *Olympic Park, Ouchy Promenade* and *Cathedral of Notre Dame*. Then, transfer to *Montreux*, on the far eastern banks of Lake Geneva, brings together 13th-century medieval architecture and 19th-century excess, Riviera life and American jazz culture. View of the *Chillon Castle* in Montreux. Depart to *Les Diablerets* - is a village and ski resort located in the municipality of Ormont-Dessus in the canton of Vaud, Switzerland. Overnight in Les Diablerets.

Day 5 Les Diablerets

BLD

This morning, visit to *Glacier 3000*, by cable car to reach view point, on top you can enjoy the 360-degree panoramic view that includes some of the most beautiful alpine peaks (Jungfrau, Matterhorn, Mont Blanc). Continue to view of *Village of Gstaad* - is an upscale resort town in the Bernese Oberland region of the Swiss Alps. Overnight Les Diablerets.

Day 6 Les Diablerets / Serravalle Outlet / Milan B - D

After breakfast, onwards to *Milan* - It's among the great Italian cities where you can find rich history, art and culture through grand landmarks and one of Italy's most fashionable cities, home to some of the country's major fashion brands. Start enjoy shopping at Italy's the Largest Designer Outlet – *Serravalle Designer Outlet*, explore more than 300 brands like: Prada, Burberry, Gucci etc.

Day 7 Milan / Transit City

B - -

Morning, proceed to *Milan* city tour - view of the *14th Century Duomo Cathedral, La Scala Opera House* and *Da Vinci Statue.* After, transfer to airport for your flight back home.

Day 8 Transit City / Kuala Lumpur

MOB

Arrive home with all the sweet memories of Europe.















天

士/意大利

巴黎/科马尔 /伯尔尼/洛桑/蒙特勒 /莱迪亚布勒雷/米兰

第1天 吉隆坡 / 中转城市 / 巴黎

机上用餐

集合于吉隆坡国际机场,乘搭客机途径中转城市飞往法国-巴黎。入住 巴黎酒店。

第2天 巴黎

开始巴黎全景巴士城市之旅,包括:**卢浮宫博物馆、特罗卡德罗、 荣军院、凯旋门、香榭丽舍大街、协和广场和埃菲尔铁塔**。我们 将有一些空闲时间在"老佛爷购物中心"购物。参观**巴黎花宫娜香 水博物馆**,自 1926 年以来,他们一直致力于将传统技术与最现代的 方法相结合来创造香水。花宫娜香水博物馆欢迎游客探索其著名香水 背后的一些秘密。

- ** 老佛爷百货公司于 5 月 1 日和 12 月 25 日关闭
- ** 如果时间允许,可选择游览塞纳河游船。 (20欧元/人)

第3天 巴黎/科尔马

早一晚

早餐后,前往**科尔马**是位于法国阿尔萨斯地区一个风景如画的小镇。 **老城区**的景色,色彩缤纷的半木结构房屋、满溢的花盆和熙熙攘攘的 街头咖啡馆,看起来就像是从童话故事里走出来的。在**德拉大教堂广** 场拍照留恋-是法国斯特拉斯堡的一个公共广场, 围绕斯特拉斯堡大教 堂。

科尔马 / 伯尔尼 / 洛桑 / 蒙特勒 / 莱迪亚布勒雷

早一晚

前往瑞士首都 - 伯尔尼。游览历史悠久的伯尔尼老城区 - 它于 1983 年被联合国教科文组织列为世界遗产。外观最著名的景点是 Zytglogge (伯尔尼德语,意为"时间钟"), 这是一座精致的中世纪钟 楼,上面有移动的木偶,还可以观望到**玫瑰花园**的景色和**大教堂**。继 续前往**洛桑**,外观**奥林匹克公园、乌希长廊**和**巴黎圣母院大教堂**。 随后,前往日内瓦湖远东岸的蒙特勒,这里汇集了 13 世纪的中世纪建 筑和 19 世纪的奢华、里维埃拉生活和美国爵士文化。外观**蒙特勒西 庸城堡**的景色。出发前往**菜迪亚布勒雷**-是位于奥蒙德苏斯市的一个 村庄和滑雪胜地瑞士沃州。夜宿莱迪亚布勒雷。

第5天 菜迪亚布勒雷

早午晚

早上,参观**冰川3000**,乘坐缆车到达观景台,在山顶可以欣赏360度 全景,包括一些最美丽的阿尔卑斯山峰(少女峰、马特洪峰、勃朗峰)。 继续游览**格施塔德村**-是瑞士阿尔卑斯山伯尔尼高地地区的一个高档 度假小镇。夜宿莱迪亚布勒雷。

第6天 菜迪亚布勒雷 / 塞拉瓦菜奥特菜斯 / 米兰 早一晚

早餐后,前往米兰-它是意大利伟大的城市之一,您可以通过宏伟的地 标发现丰富的历史、艺术和文化。它也是意大利最时尚的城市之一, 是该国一些主要时尚品牌的所在地。开始在意大利最大的名品奥特莱 斯-**塞拉瓦莱特莱斯**享受购物乐趣,探索 300 多个品牌,如: Prada 、Burberry、Gucci 等。

第7天 米兰 / 中转城市

抵达后,前往**米兰城市**游览-外观 **14世纪的大教堂、斯卡拉歌剧院** 和**达芬奇雕像**。之后,送往机场搭乘航班返回家园。

第8天 中转城市 / 吉隆坡

机上用餐

带着欧洲的所有甜蜜回忆回到家。





倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代。 ·以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市。 ·我们有权改变顺序或修正行程,将由本公司作最后确认。

联络方式 Contact:

价格 Price:

出发日期 Departure Date: